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Information från FåröFiber

Året närmar sig sit slut och denna vecka avslutade vi de sista nyanslutningarna.
Vi har ökat antalet fastighetsanslutningar med 26 och vi har idag 827 anslutna 
fastigheter. Glädaande är at vi har anslutit de 10 hyresfastigheterna i kke vilket 
gör at hyresgästerna har möalighet at nytaa nätet som vi andra. tterligare 17 
anmälda fastigheter skall anslutas kommande år och utöver dessa har 15 
blivande fastighetsägare anmält intresse.

Vi är idag 765 medlemmar i föreningen och vi växer i storlek. Vi är den förening 
som har fest anslutningar inom Fibernät Gotland som är en gemensam 
sammanslutning av sockenföreningarna på Gotland. 

Vi fölaer vår arbetsplan och budget på et bra sät. Det beslut vi tog tidigare om 
at lägga ut et stort antal reservslangar ger et bra resultat efersom 
grävkostnaderna kan hållas nere och samtidigt kan vi hålla et rimligt pris på 
nya anslutningar. Vi har inte behövt fräsa spår men aag anar nya byggnationer i 
anslutning till Broa och då kan vi räkna på ökade kostnader. Vi tar problemen 
när de kommer.

Årsmötet 2020 genomförs på Bygdegården den 10 april- Långfredagen-klockan 
1400 som vanligt.

 

God Jul och Got  yt År!

Hasse Rosengren, ordf


